
Fra: Hans Olav Evensen <hoevens@online.no> 
Sendt: 7. august 2017 20:14 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: RTP og fylkesveg 404 
 
Til rette vedkommende 
Ser av innspillet til RTP fra Lindås kommune at fylkesveg 404 ikke er nevnt. Er det rett?  
Hva skal innspill til RTP handle om? Jeg trodde fylkesveger skulle bli satt på agendaen, mulig jeg har 
misforstått?  
 
Så er det dette med trafikksikringsplanen: når skal fylke få vite mer om prioriteringene når disse ikke 
er nevnt i RTP?  
 
Kun for å vite hva jeg må gjøre fremover. Jeg har blitt bedt om å gi innspill til RTP, det Er der slaget 
står forstod jeg, men når fylkesveg 404 ikke er nevnt blir jeg litt urolig. 
 
Siste: hva gjør Lindås kommune nå fremover, konkret. Slik jeg forstod det på Wilhelmsen er det 
INGEN!! ?? Planer? 
Mvh Evensen 
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